
 

 

Protokoll 
 

Kretsstämma för Nynäshamns Naturskyddsförening (NNF) 2022 
 

Tisdagen den 22 mars 18.30 i Equmeniakyrkan, Vikingavägen 12, Nynäshamn 
 
 

1. Upprättande av röstlängd 
 
11 medlemmar deltog i stämman. Deltagarlista (bilaga 1) bifogas protokollet. 

 
2. Fråga om kretsstämman har blivit behörigt utlyst 

 
Kretsstämman har blivit behörigt utlyst. 

 
3. Val av ordförande och sekreterare för kretsstämman 

 
Till ordförande valdes Tore Söderqvist. 
Till sekreterare valdes Kristina Laitinen. 

 
4. Val av två justerare att jämte stämmans ordförande justera protokollet 

 
Till justerare valdes Leif Branting och Thomas Norén. 

 
5. Fastställande av dagordning 

 
Dagordningen fastställdes. 

 
6. Styrelsens verksamhetsberättelse och ekonomirapport 

 
Ordförande Anna Evans presenterade verksamhetsberättelsen och kassören  
Katarina Hall presenterade ekonomirapporten. Stämman godkände verksamhets- 
berättelsen (bilaga 2) och ekonomirapporten (bilaga 3).  

 
7. Revisorernas berättelse 

 
Ordföranden Anna Evans presenterade revisorernas berättelse (bilaga 4). Revisorerna 
har föreslagit att föreningen ska övergå till kontantprincipen i sin bokföring. Revisorerna 
har också föreslagit att ett särskilt bankkonto ska öppnas för projektet 
“Inspirera Nynäshamn”. Som  kommentar till detta förklarade kassören Katarina Hall 
 att kontantprincipen redan tillämpas och att projektpengarna har ett eget konto i 
 bokföringen men inte ett eget bankkonto. Då projektet tar slut redan i juni är det inte 
 meningsfullt att öppa ett eget bankkonto för projektet. En sådan möjlighet kan 
 övervägas i samband med ett nytt projekt. Revisorernas berättelse lades till 
 handlingarna. 

 
8. Fastställande av resultat- och balansräkningar 

 
Resultat- och balansräkningen godkändes.  
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9. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen för 2021 års förvaltning 
 
Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet.  
På revisorernas förslag riktade stämman ett tack till styrelsen för dess insatser för 
föreningen och medlemmarnas bästa. 
 

10. Fastställande av verksamhetsplan  
 

Styrelsens anmärkning: Något särskilt skriftligt förslag till verksamhetsplan föreligger 

inte. Som stolpar kan ses de sedvanliga vår, sommar och höstaktiviteterna som 

består av skötsel av Pettsons hage och aktiviteter i anslutning till Fjärilisstigen. För 

övrigt kommer ett antal programpunkter att genomföras som ännu inte är 

färdigplanerade.  

 

 Stämman godkände verksamhetsplanen (bilaga 5) med tillägget att styrelsen efter 

bästa förmåga även bör fortsätta bevaka miljö-, infrastruktur-  och 

hållbarhetsfrågor. 

 

11. Beslut om antalet styrelseledamöter och mandatperiod för dessa 
 
Valberedningen föreslog:  
● Antal styrelseledamöter: 6  
● Antal styrelsesuppleanter: 2  
● Mandatperiod: 1 eller 2 år  
Valberedningens förslag (bilaga 6) godtogs av stämman. 

 
12. Val av Ordförande/Talesperson för kretsen, tillika ordförande i styrelsen 

 
Till ordförande/talesperson valdes Anna Evans. 

 
13. Val av övriga styrelseledamöter och styrelsesuppleanter 

 
Styrelseledamöter som valdes på 2 år: 
Anders Jangö (Omval) 
Katarina Hall  (Omval) 
Claes Sjöberg (Nyval) 
 
(Styrelseledamöter som sitter kvar till och med 2023: 
Anna Evans 
Veronica Franze 
Tony Nicander) 
 
Styrelsesuppleanter som valdes på ett år:  
Pascale Lacroix (Nyval) 
Thomas Norén  (Nyval) 
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14. Eventuella fyllnadsval 

 
Inga fyllnadsval är aktuella. 

 
15. Val av två revisorer och två revisorssuppleanter 

 
Revisorer valda på ett år:  
Staffan Lundquist (Omval), sammankallande 
Jan Ohlsson (Omval)   
Revisorssuppleanter valda på ett år:  
Ingvar Jundén (Omval) 
Bengt Holwaster (Omval) 
 

16. Val av valberedning 
 
Leif Branting valdes till valberedningen där en plats blir vakant. Stämman adjungerade 
 styrelsen uppgiften att tillsätta den vakanta platsen inom valberedningen. 

 
17. Eventuella propositioner 

 
Inga propositioner fanns att ta ställning till. 

 
18. Eventuella motioner 

 
Inga motioner fanns att ta ställning till. 

 
19. Övriga ärenden  

‘ 
En stämmodeltagare ställde frågan om NNF har tänkt att agera inför valet. Under 
 diskussionen uppmuntrades ledamöter i styrelsen att lyfta frågor som  
Naturskyddsföreningen driver. Det kan göras exempelvis på olika partiers  
informationsmöten inför valet. 
 

20. Stämman avslutades. 
 
 
 
 
Tore Söderqvist, ordförande     Kristina Laitinen, sekreterare 
 
 
Leif Branting, justeras      Thomas Norén, justeras 
 
 

 
 
                                                 SID 3 av 3 

 


